
 

 

16th May 2019 

Dear President 

Federation of Boules and Petanque of Cambodia is pleased to invite your national teams to participate 

in the 17th Junior and Women Petanque World Championships. 

 Location: National Olympic Stadium, Phnom Penh 

 Date: 18th to 23rd November 2019 

 International Congress: 19th Tuesday, November 2019 at 08:30AM 

The shuttle buses will be provided from Phnom Penh International airport to the hotel and from the 

hotel to the Olympic Stadium. 

The distance from the airport to the hotel is about 10 kilometers. 

The organizing committee will cover meals and accommodation of eight players (4 juniors and 4 women) 

from Monday evening 18th to Sunday 24th morning. One room accommodates two players. 

The following rates for the accompanying delegation and guests and the additional day of players’ stay 

are as follows: 

 Single Room with or without meals: USD 90 per person per day with meals, USD 60 per person 

per day without meals 

 Twin (shared) Room with or without meals: USD 65 per person per day with meals, USD 35 per 

person per day without meals 

 The prices of the supplementary nights are treated normally as the above condition 

The registration must be confirmed no later than 15th September 2019. 

For further information, please contact cambodia@fipjp.com 

On behalf of Federation of Boules and Petanque of Cambodia, I would like to warmly welcome all of you 

to Phnom Penh. We are honored to have your team participate in this event. We look forward to hearing 

from you soon. 

 



 

 

 

16 Mai 2019 

Cher Président 

 

Nous avons le plaisir d'inviter vos équipes de pétanque à participer au 17ème championnat du monde 

junior et féminin de pétanque. 

 

 Lieu: Phnom Penh Stade Olympique 

 Date: 18 au23 Novembre 2019 

 Congrès international: 19 Mardi, Novembre 2019 à 08:30 matin 

Des navettes relient l'aéroport international de Phnom Penh à l'hôte et pour la stade Olympique sera 

fournir par l’organisateur. La date de transport commencera du 17 au 18 Novembre 2019. 

 

La distance entre l'aéroport et l'hôtel est d'environ 10 kilomètres. 

 

Le comité d’organisation prendra en charge repas et l’hébergement de huit joueuses (4 juniors et 4 

femmes) du lundi soir 18 au dimanche 24 matin. Une chambre pour deux joueurs. 

 

Les tarifs pour la délégation accompagnante et la journée supplémentaire de séjour des athlètes sont 

suivants: 

 Chambre simple inclue ou exclue repas : 90 USD par personne et par jour-inclue repas, 60 USD 

par personne et par jour-sans repas 

 Chambre double (partagée) inclue ou exclue repas : 65 USD par personne et par jour-inclue 

repas, 35 USD par personne et par jour-exclue repas 

 Les prix des nuits supplémentaires sont normalement traités comme la condition ci-dessus 

L'inscription doit être confirmée au plus tard le 15 septembre 2019. 

 

Pour plus d'informations, veuillez contacter cambodia@fipjp.com 

 

Au nom de la Fédération de boules et pétanque du Cambodge, nous voudrons souhaiter à tous la 

bienvenue à Phnom Penh. Nous sommes honorés de voir votre équipe participer à cet événement. Nous 

espérons avoir de vos nouvelles bientôt 

 

 


